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通告號碼: 2022/23-135 

 

2022-2023年度中六模擬試安排及注意事項 
各位家長： 

 

中六模擬試將於 2023年 2月 20日(星期一)至 3月 8日(星期三)舉行，請留意考試時間表內容(見

附頁) 。 

 

考試期間，回校時拍咭點名後，學生如需出席第一節考試，必須於八時十五分前到達考試場

地點名；若學生不需要出席第一節考試，則可按照考試時間前十分鐘到達考試場地點名。各

科考試時間及地點可能有異，請細閱考試時間表內容 (見附頁)。 

 

沒有考試的日期，學生不需要回校上課。如考試期間由於天文台發出紅色/黑色暴雨警告或八

號或以上颱風訊號而教育局宣佈停課，當天考試將延至沒有編排考試的日期進行。有關詳情，

屆時請參閱學校網頁通告。 

 

另外，為確保同學在安全的校園環境下考試，請家長留意以下事項。 

 

• 每天回校前，同學須量度體溫及完成快速抗原測試；請家長確認體溫正常、檢測結果

為陰性後，在學生手冊內之「體溫及快速抗原測試陰性結果紀錄表」簽署。(已提交

有關證明，簽署豁免定期進行快速抗原測試證明的同學除外。) 

 

• 如同學不幸確診 2019 冠狀病毒病或當天早上的快速測試結果為陽性，家長或監護人

須於當天早上八時十五分前，致電校務處通知校方以及保留核酸檢測結果、隔離令、

快速抗原測試結果*、向政府申報的記錄等證明資料。 

(*在快速測試棒上寫上姓名、班別、日期並拍照作記錄) 

 

根據校規，本校不設補考。學生必須準時出席所有考試。如因病告假，須於三月十三日(星期

一)前向校務處呈交家長信及醫生証明/相關證明資料，違者缺考之卷別作零分計算。詳細考試

規則已張貼於課室壁報板上。 

 

請家長督促子女勤加溫習，以求鞏固學習內容及取得良好成績。 

    此致 

貴家長 

              校長 

                 談國軒  

二零二三年一月十三日 
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Circular No.: 2022/23-135                                           13 January 2023 

 
 

2022-2023 S6 Mock Examination Arrangements and Points-to-note 

Dear parents, 

Please note that the mock examination for S6 will be held during the period from 20 February 2023 (Monday) 

to 8 March 2023 (Wednesday). Attached please find the examination timetable.  

During the examination period, when students arrive at school, they should tap the student card for the 

attendance record. If students need to attend the first session of the examination, they have to get seated in 

the examination venue before 8:15 am. Otherwise, they should get seated at least 10 minutes before the 

examination starts. Examination time and venue may vary for each subject, please refer to the examination 

timetable for details. 

For the days that the students have no examination, they are not required to go to school. In case the 

Education Bureau announces class suspension due to red/black rainstorm warning signals or typhoon signal 

No. 8 or above has been hoisted by the Hong Kong Observatory during the examination period, the 

examination for that day will be postponed to a date when no examination is scheduled. For details, please 

refer to the announcement to be posted on the school website. 

In addition, in order to ensure a safe environment during the examination, please note the followings: 

• Every day before going to school, students must measure their body temperature and complete a 

rapid antigen test. If the body temperature is normal and the test result is negative, parents should 

sign on the “Body temperature and Rapid Antigen Test Record” in the Student Handbook. (Except 

for students who hold a certificate of exemption from regular rapid antigen testing and have 

submitted relevant certificates). 

• If a student is unfortunately infected with COVID-19 or the rapid antigen test shows a positive 

result in the morning, the parent must call and report the case to the school office before 8:15 a.m. 

and keep the nucleic acid test result, isolation order, rapid antigen test result* and the record 

submitted to the government, etc. as evidence, which should be provided to the school upon 

request. 

(*Please take a photo of the RAT stick with the student’s name and class, and the date written on it.) 

According to school regulations, students must attend all examinations and no make-up examination will be 

arranged for absentees. Students who are absent because of illness should hand in a parent letter and 

medical certificate / relevant documents to the school office before 13 March 2023 (Monday); otherwise the 

students will be considered to be absent without reason and “zero” mark will be given to the paper(s) they 

absent from.  Examination rules have been posted on the notice board in each classroom. 

Thank you for your attention. 

Yours sincerely, 

 

Tam Kwok Hin 

Principal 
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COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 

TIMETABLE FOR S6 MOCK EXAMINATION 2022-2023 

 

DATE 
20 Feb 

(Mon) 

21 Feb 

(Tue) 

22 Feb 

(Wed) 

24 Feb 

(Fri) 

27 Feb 

(Mon) 

28 Feb 

(Tue) 

1 Mar 

(Wed) 

2 Mar 

(Thu) 

3 Mar 

(Fri) 

6 Mar 

(Mon) 

7 Mar 

(Tue) 

8 Mar 

(Wed) 

S
es

si
o
n
 1

 

English 

Reading*  

(8:30-10:00) 

Mathematics 

I*  

(8:30-10:45) 

T&H I* 

(B2, 3)  

(8:30-10:00) 

History I* 

(B1, 2)  

(8:30-10:15) 

Chinese 

Reading*  

(8:30-10:00) 

Liberal 

Studies I*  

(8:30-10:30) 

BAFS I 

(B2)  

(8:30-9:45) Chinese 

Listening 

& 

Integrated 

Skills*#  

(8:30-10:30) 

Biology I 

(B1)  

(8:30-11:00) English 

Listening 

& 

Integrated 

Skills*  

(8:30-10:40) 

Chi History I 

(B3)  

(8:30-10:45) 

 

Reserved 

Geography I 

(B3)  

(8:30-11:00) 

Maths M2 

(8:30-11:00) 

Chemistry I 

(B2)  

(8:30-11:00) 

Economics I 

(B1)  

(8:30-9:30) 

Physics I 

(B3)  

(8:30-11:00) 

ICT I 

(B1)  

(8:30-10:30) 

Visual Arts 

(B3)  

(8:30-12:30) 

S
es

si
o
n
 2

 

English 

Writing*  

(10:30-12:30) 

Mathematics 

II*  

(11:15-12:30) 

T&H II* 

(B2, 3)  

(10:30-12:15) 

History II* 

(B1, 2)  

(10:45-12:15) 

Chinese 

Writing*  

(10:30-12:00) 

Liberal 

Studies II*  

(11:00-12:15) 

BAFS II 

(B2)  

(10:15-12:30) 

English 

Speaking  

(11:00-13:30) 

Biology II 

(B1)  

(11:30-12:30) 

/ 

Chi History II 

(B3)  

(11:15-12:35) 

Chemistry II 

(B2)  

(11:30-12:30) 

Economics II 

(B1)  

(10:00-12:30) 

Geography II 

(B3)  

(11:30-12:45) 

ICT II 

(B1)  

(11:00-12:30) 

Physics II 

(B3)  

(11:30-12:30) 

 

Notes: 

1. Examinations marked with an asterisk (*) are to be conducted in the School Hall. 

2. For the first session, students have to get seated before 08:15. For other sessions, students should get seated in the exam rooms 10 minutes before the examination starts. 

3. Examinations marked with a "#" indicate a flag-raising ceremony. 


